
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 12. 3. 2024 

Místo:  Online – MS Teams 

Čas jednání: 16:45 – 17:45 

Účast:  Milan Veselý, Jan Krkoška, Ondřej Porwisz, Jan Šícha, Bedřich Chromek, 

Pavel Rochovanský  

Sekretariát: Petr Plodík, Petr Stoklásek, Pavel Brückner 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Milan Veselý 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Informace z regionálních komisí 
3) KVH 2024 
4) Rozpočet 2024 
5) Kontrola plnění úkolů RVV 
6) Různé 
 

 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Bedřich Chronmek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání 

schválen jednohlasně. Ověřovatelem zápisu zvolen Milan Veselý. 

2) Informace z regionálních komisí 

Komise mládeže – Bedřich Chromek informoval o aktuálních tématech diskutovaných na jednání komise: 

- Nadnesen návrh herního systému 4+1 namísto systému 3+1 v kategorii elévů z důvodu snazšího 

přechodu do systému 5+1, dalším benefitem by mělo být snížení počtu turnajů, návrh platí také pro 

kategorii mladších žáků, kde by naopak mělo dojít k navýšení počtu družstev 

- RVV zastává v případě kategorie elévů spíše nesouhlasný názor z důvodu všestrannějšího rozvoje 

hráčů v takto nízkém věku 

Disciplinární komise – Petr Plodík informoval o postupu v případě projednávané osoby delegáta 

Lukáše Strnada: 

- DK JMaZL se rozhodla po konzultaci s oddělením legislativy ČF a po detailním prostudování 

možností svého dalšího postupu vydat rozhodnutí v celé věci 

- Vzhledem k povaze celé situace byl RVV přednesen návrh k podání podnětu VV ČF ze strany DK 

JMaZL k vyloučení Lukáše Strnada z řad Českého florbalu pro vážné porušení stanov spolku. 

o Usnesení: VV JMaZL na návrh DK schvaluje podání podnětu k VV ČF na vyloučení Lukáše 

Strnada z ČF. 



 

 

KŽF – předseda komise Ondřej Porwisz informoval a aktuálním dění v rámci Komise rozvoje ženského 

florbalu: 

- Proběhla schůze, na které byly definovány základní problémy ženské složky, především se jedná o 

úzkou členskou základu 

- V současné době je vypracován materiál shrnující možné kroky a návrhy řešení aktuální situace 

- Ve Zlínském kraji se osvědčila věkově otevřená rozvojová soutěž děvčat 5+1 

Žádná z dalších odborných komisí se v mezidobí od posledního jednání RVV nesešla. 

3) KVH 2024 

Petr Plodík informoval o aktualitách ohledně KVH 2024: 

- V aktuální sezóně bude ve FISu nasazeno elektronické podávání kandidatur a nominací delegátů 

jak krajských valných hromad, tak také delegátů celostátní valné hromady ČF 

- RVV by předložen přehled kvót pro delegáty na VH 2024 

- Předsedové jednotlivých odborných komisí regionu JMaZL začnou ve spolupráci se sekretariátem 

připravovat zprávy o činnosti svých komisí 

4) Rozpočet 2024 

Petr Plodík informoval členy o průběhu čerpání rozpočtu 2024: 

- Prozatím nedošlo k výrazným změnám od předchozího jednání RVV 

- Byla vyplacena podpora cestovného za první polovinu sezóny v rámci programu podpory PP č. 2A 

5) Kontrola plnění úkolů RVV 

Kdo: Co: Termín splnění: Stav: 

Sekretariát Revize vytipovaných hal 

 

30. 6. 2024 probíhá 

Petr Plodík Vyplacení cestovného 

oddílům – PP č. 2A 

 

18. 2. 2024 splněno 

Petr Plodík Aktualizace rozpočtu 29.02.2024 splněno 

Petr Plodík Příprava zpráv o 

činnosti odborných 

komisí JMaZL 19. 4. 2024 probíhá 

 

  



 

 

 

6) Různé 

- Hejtman Bedřich Chromek referoval o informaci od oddílu Valašské Meziříčí, který zvažuje snahu o 

přihlášení svých družstev do soutěží v regionu OLaMS z důvodu velkých dojezdových vzdáleností 

v rámci regionu JMaZL 

 
Termín příštího jednání: 9. 4. 2024 18:00, Otrokovice 


